



和景華人聯誼會 CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

关于 CCP 组织春游活动通知

春暖花开，是旅游踏青的好季节。CCP 将在 5 月 30 号（周六）组织一次春游活动。部分车费是 Big Lottery Fund 支持的。

时间：5 月 30 号 早上八点半出发，傍晚六点钟返回。

目的地：Canterbury----Herne Bay-----Whitstable

费用：车费每人八镑，大人小孩一个价，CCP 不提供任何餐饮。

名额：106 位，两辆 53 座大巴。

具体行程安排：

- 1.早上 8: 10 在 Woking Leisure Centre Rear Car Par, Kingsfield Road, Woking GU22 9BA 集合，八点半准时出发。约两小时的路程，十点半到达春游第一站---坎特伯雷（Canterbury）。坎特伯雷位于有着英国花园之称的肯特郡，在这个小镇你可以参观被列为世界文化遗产的坎特伯雷大教堂，这是英国最古老、最著名的基督教建筑之一。你还可以登上中世纪的城堡俯瞰小镇的全貌。肯特郡的斯陶尔河（River Stour）的支流从镇中心流过，有兴趣的朋友还可以泛舟小河，欣赏小河两岸特有的滨江风光。还有很多值得游玩的景点等待着你去亲身游历吧。我们将在此自由活动四个小时，10: 30-14: 30.
- 2.下午两点半集合前往第二站---Herne Bay。Herne Bay 距离 Canterbury 七英里。这里有英国第二长的栈桥，你可以在桥上悠闲地散散步，享受海风的吹拂，或者在海边小憩，这个海湾并不大，所以我们在此停留约一个小时，大约 15: 45 分将离开这里前往第三站。
- 3.最后一站---Whitstable. Whitstable 是英国东南部肯特郡的一个滨海小镇，以生蚝闻名。这是一个享用海鲜美食的好去处。我们在此停留两小时，大家有足够的时间可以去品尝。傍晚六点钟我们准时回程。

旅游行程中所产生的任何费用（除大巴车费之外），都由自己承担。 欢迎所有华人会的会员和非会员报名参加, 以报名交费为准, 位置有限, 先报先得。

车位有限, 有兴趣参加者请电联和景华人活动中心负责人**繁紅或 Candy Fisher** :

ccp@cawoking.org.uk





和景華人聯誼會
CHINESE ASSOCIATION OF WOKING

Chinese Community Project (CCP) – Spring Trip to the Canterbury

To make the most of the warmer Spring weather and the beautiful seasonal flowers, CCP has organised a day trip to Canterbury on Saturday 30th May 2015. The coach hire fee is partly subsidised by the Big Lottery Fund.

Date: **Saturday 30th May 2015**

Destination: **Canterbury, Herne Bay & Whitstable**

Time: 8:30am departs from Woking, 6pm starts return journey from Whitstable

Cost: £8 per person. Food and drinks are not included.

Seats available: 106 – the group will travel in two 53-seat coaches

Itinerary:

1. Pickup time & point: 8:10am at the Woking Leisure Centre rear car park, Kingsfield Road, Woking, GU22 9BA. We will depart promptly at 8:30am. It will take approximately 2 hours for us to reach our **first stop in Canterbury** which is located in Kent, the Garden of England. We will spend 4 hours (10:30-14:30) here. You will have time to visit Canterbury Cathedral which is a World Heritage Site and one of the world's most important pilgrimage centres. Perhaps you would like to discover the hidden secrets of the River Stour by joining one of the local boat rides; or just simply wander around this historic town at your leisure to enjoy the many beautiful sceneries and intricate architecture.
2. Meet up at 14:30 to start our journey to the **2nd stop: Herne Bay**. Herne Bay is a small seaside town located about 7 miles from Canterbury. Herne Bay's seafront is home to the world's first freestanding purpose-built Clock Tower. The town also has the second longest pier in the UK. You may like to take a walk on the pier and promenade, and enjoy the Spring sea breeze. We will spend an hour here and leave at around 15:45 to our 3rd stop.
3. **3rd stop - Whitstable**: Whitstable is a seaside town located on the north coast of Kent and the first seaside town in south-east England. Whitstable is famous for its oysters, which has been collected in the area since at least Roman times. We will stay here for 2 hours so you will have time to admire the scenery and sample the seafood here before we depart at 6pm for our journey home

Both members and non-members of the Chinese Association of Woking are welcome.

Places available are limited. Please contact our CCP co-ordinators, Fanhong Kong or Candy Fisher (email: ccp@cawoking.org.uk) if you are interested. Seats will be allocated on first come first serve basis. Booking can only be confirmed upon payment.

